



WHITEPEAKS  
DENTAL SOLUTIONS

# CopraSupreme Hyperion

9 LAYERS OF TOSOH ZIRCONIA 600 - 1.100 MPa

highest translucency  
on a rock solid base

CopraSupreme Hyperion  
A1

WHITEPEAKS  
DENTAL SOLUTIONS



CE0483 FDA IDENT CERAM



WHITE-PEAKS-DENTAL.DE | MADE IN GERMANY



1<sup>st</sup> layer ≥ 600 MPa    2<sup>nd</sup> layer ≥ 765 MPa    3<sup>rd</sup> layer ≥ 930 MPa    4<sup>th</sup> layer ≥ 1100 MPa    5<sup>th</sup> layer ≥ 1100 MPa

(5 layers plus 4 transition layers)

CopraSupreme Hyperion

16 VITA classic shades multilayer (A1 - D4)

**CopraSupreme Hyperion ist ein multidimensionales, 9-schichtiges, hochtransluzentes Zirkoniumoxid.** Im Produktionsprozess werden 5 Schichten voreingefärbte Tosoh Zirkoniumdioxid Pulver unterschiedlicher Biegefestigkeit ( $\geq 600-1100$  MPa) übereinander gelegt, wobei 4 Übergangsschichten gebildet werden. Das Resultat ist ein extrem natürlicher Farbverlauf für lebendige, ästhetische Restaurationen für bis zu 14 Gliedern. Isostatisch gepresst, mit lebenslanger Garantie.

*CopraSupreme Hyperion is a multidimension, 9-layer, high translucent zirconia. In the production process, 5 different layers of pre-coloured Tosoh zirconia powders of different bending strength ( $\geq 600-1100$  MPa) are layered on top of each other, building 4 transition layers in the process. The result is an extremely natural colour transition for vivid, lively restorations for up to 14 units. Isostatically pressed with a lifetime warranty.*



HIGH-END DENTAL CAD/CAM PRODUCTS - HAND CRAFTED WITH PASSION AND CARE

WHITEPEAKS

Whitepeaks Dental Solutions GmbH & Co. KG • Langeheide 9 • D-45239 Essen • Germany  
T +49 (0) 281 - 206 45 8 - 0 • F +49 (0) 281 - 206 45 8 - 13 • [info@white-peaks-dental.de](mailto:info@white-peaks-dental.de)